

شركة داماك العقارية دبي (شركة مساهمة عامة)

الإعلان عن فتح باب الترشيح لعضوية مجلس الإدارة

يتشرف مجلس إدارة الشركة بإعلام السادة المساهمين عن فتح باب الترشيح لعضوية مجلس إدارة الشركة وذلك خلال الفترة من يوم الأربعاء الموافق 2017/05/24 إلى يوم الإحد الموافق 2017/06/04، ولكل شخص/ مساهم توافرت فيه شروط الترشيح لعضوية مجلس الإدارة أن يرشح نفسه لعضوية المجلس بموجب طلب يتقدم به إلى إدارة الشركة في مقرها الرئيسي الكائن في البرشاء هايتس (تيكوم سابقاً)، مبنى إكسكتيف هايتس، الدور العشرين، إمارة دبي، وعلى أن يرفق بالطلب نبذة تعريفية عن مقدمه وصفة العضوية التي يرغب في ترشيح نفسه على أساسها (عضو تنفيذي - عضو غير تنفيذي - عضو مستقل).

شروط عامة:

1. عدد الأعضاء المطلوب انتخابهم لعضوية مجلس الإدارة سبعة أعضاء.
2. سيظل باب الترشيح لعضوية مجلس الإدارة مفتوحاً لمدة (10) يوماً من تاريخ الإعلان وذلك وفقاً لمتطلبات المادة (40) من قرار مجلس إدارة الهيئة رقم (7/ر.م) لسنة 2016 بشأن معايير الإنضباط المؤسسي وحوكمة الشركات المساهمة العامة.
3. يشترط فيمن يرشح نفسه لعضوية مجلس الإدارة أن تنطبق عليه الشروط الواردة في القانون الإتحادي رقم (2) لسنة 2015 في شأن الشركات التجارية وقرار مجلس إدارة الهيئة رقم (7/ر.م) لسنة 2016 بشأن معايير الإنضباط المؤسسي وحوكمة الشركات المساهمة العامة والنظام الأساسي للشركة.
4. أن يرفق بطلب الترشح المستندات المشار إليها في المادة (41) من قرار مجلس إدارة الهيئة رقم (7/ر.م) لسنة 2016.
5. لا يجوز للمرشح بعد غلق باب الترشح التنازل عن ترشحه لشخص آخر.
6. ستقوم الشركة بنشر أسماء المرشحين وبياناتهم الخاصة بالترشيح في لوحة الإعلانات الموجودة بالمقر الرئيسي للشركة وعلى موقع الشركة بشبكة المعلومات الدولية (www.damacproperties.com) بتاريخ 08 / 06 / 2017 .
7. سيتم موافاة هيئة الأوراق المالية والسلع والسوق بقائمة أسماء المرشحين بعد غلق باب الترشيح.

DAMAC Properties Dubai PJSC

Announcement to enroll candidates for Board Membership election

The DAMAC Board is delighted to inform shareholders that enrollment will be open for nomination of candidates for Board Membership election from Thursday 24/05/2017 to Sunday 04/06/2017. Individuals or shareholders meeting the eligibility criteria may enroll as a candidate via an application to be submitted to the Company headquarters in Dubai, Barsha Heights (TECOM), Executive Heights Tower, Floor 20. The application shall be enclosed with a CV and membership nature (i.e. Executive, Non-Executive, Independent).

General Conditions:

1. The number of directors to be elected is seven.
2. The enrollment shall be open 10 days from the publication as per the requirement of article 40 from the Security and Commodities Authority (SCA) Resolution no (7/ R.M) of 2016 concerning the PJSC Corporate discipline and Governance Standard.
3. The Nominee of Board membership must comply with the conditions stipulated in the Federal Commercial Company Law No. (2) of 2015 and the SCA Resolution No. (7 / R) for 2016 concerning the PJSC Corporate discipline and Governance Standard and the Company articles of association.
4. The application shall be enclosed with the documents referred to in Article (41) SCA Resolution No. (7/ R.M) for 2016
5. The candidate may not assign his application to third party after enrollment door is closed.
6. On 08/06/2017 the Company will publish the candidates' names and related details on the Company publication board at the headquarters and on the company website (www.damacproperties.com).
7. A list of the Candidates' names shall be provided to SCA and Dubai Financial Market (DFM).